
Covid-beretningen fra den afgående formand 2021

Siden september 2020 har jeg bestræbt at være formand med visioner for en engageret bestyrelse og med 
frihed til at handle fornuftigt på vores alle sammens vegne. Dette er lykkedes! Vi blev sat i par på forskellige
opgaver vi havde interesse for - og vi er nået langt. Men som ny bestyrelse var rollefordelingen ikke helt 
kendt og i en periode, hvor det at måtte samles var en udfordring, blev mange opgaver i min indbakke eller 
på mit bord. Uindfriede forventninger om referatet fra GF2020, græsslåningsplanen eller højen på 
legepladsen – pakkepostreol, nye legeredskaber eller akut opgaver af defekte… fra- og tilflyttere eller deres 
ejendomsmæglere – opgaverne er mangeartede og i fremtiden kan mange af dem løses via hjemmesiden – 
det er i hvert fald forhåbningen. Årsagen til at jeg trækker mig som formand, er alene private forhold – og 
jeg giver ikke helt slip - jeg forbliver på sidelinjen, men slipper rollen som koordinator – og hen over 
sommeren vil den engagerede bestyrelses arbejde også kunne ses, rundt omkring på området. Den nye 
formand Torkild, har være med i bestyrelsen i mange år og af flere omgange – og der findes næppe en 
mere kompetent foreningsformand end Torkild.

Da normaliseringen med corona er godt i gang, er den klare forhåbning også at vi kommer tilbage i vant 
gænge - den som er beskrevet i vores vedtægter. Dvs. GF i april m.m.m. 

I det forgangene år, har de største overvejelser været vedr. legepladsen, de grønne arealer og opsætningen
af en administration, der kan servicere medlemmerne effektivt – om end det er frivilligt arbejde.

Anbefalede overvejelser til den nye bestyrelse:
Renovation af legepladsen – hvad må det koste om året?
Hvor meget vil vi give for grønt vedligehold?

Foreningen har hvad der svarer til 10 års opsparing i egenkapital, men også et efterslæb på vedligehold af 
legeplads og de grønne arealer – begge dele blev prioriteret på sidste års GF i 2020. Den sidste bestyrelse 
var gode til at få tingene til at strække – Den nye bestyrelse bør investere i stedet for at renovere. 

Hjemmesiden bliver med garanti en gevinst i forhold til tid på administration og service af vores 
medlemmer – og fremtidige medlemmer. Fortællingerne om vores forening og lokalområdet bør prioriteres
fremadrettet så vi sikre de bedste fakta i til konteksten - og med den nye rollefordeling, er jeg lige i 
baghånden, som suppleant - både i tilfælde af spørgsmål eller til en hurtig opgaveløsning.

Glæder mig til vi ses den 14/9 2021 kl. 19-21 i Andkær – god sommer!

Mvh Jacob


